

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE Date: 21-09-2025 10:33:48 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الأمان للتمويل الإسلامي التاريخ: 21-09-2025 AM 10:33:48 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 16-09-2025	تاريخ الحدث الجوهري: 16-99-2025
Other	أخرى
Based on the disclosure instructions issued by the Board of Commissioners of the Securities Commission, we would like to inform you that the Board of Directors decided in its meeting held on 16/09/2025 to approve the withdrawal of the application for a license to practice financing business at the current stage with the Central Bank and take all necessary legal measures to implement this decision until the company's situation is rectified so that we can fulfill all licensing requirements under Finance Companies Regulation No. 107 of 2021 and its amendments No. 111 of 2024.	إستنادا إلى تعليمات الإفصاح الصادرة عن مجلس مفوضي هيئة الأوراق المالية، نرجو إعلامكم أن مجلس الإدارة قرر في إجتماعه المنعقد بتاريخ 2025/09/16 الموافقة على سحب طلب ترخيص مزاولة أعمال التمويل في المرحلة الحالية لدى البنك المركزي وإتخاذ كافة الاجراءات القانونية اللازمة لتنفيذ هذا القرار وذلك إلى حين تصويب أوضاع الشركة لنتمكن من إستيفاء كافة متطلبات الترخيص بموجب نظام شركات التمويل رقم 111 لسنة 2024.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ايهاب الهيموني	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ايهاب الهيموني